

## Weekly Agenda (19) 09/02/2025 to 13/02/2025

### Admin Notes الملاحظات الإدارية

- نبدأ على بركة الله الفصل الدراسي الثاني يوم الأحد القادم.
- يسعدنا أن نشارككم هدفنا الإداري الجديد للفصل الدراسي الثاني وهو تقليل نسبة تأخر الطلاب في المرحلة الابتدائية لتصبح أقل من 5%، حيث أنها لم تكن في الفصل الدراسي الأول ضمن المعدل المقبول بالرغم من المتابعة المستمرة. نطمح إلى تعاونكم التام لتحقيق هذا الهدف الذي ينعكس في النهاية على أبنائنا الطلبة بشكل خاص وعلى المدرسة بشكل عام.
- بعد الانجاز الذي تم تحقيقه في حفظ جدول ضرب العدد 2، سيكون التركيز في الأسبوع القادم على **جدول ضرب العدد 5** للصفين الثالث والرابع وسيستمر الصفين الأول والثاني بالتركيز على جدول الـ2. لنواصل العمل الجيد معاً حتى تتمكن من حفظ كل جداول الضرب غيبياً.
- اجتماع أولياء الأمور سيكون يوم السبت 15 فبراير، وسيعطى ولي الأمر خيار الحضور بشكل شخصي أو طلب التواصل بالهاتف (سنوافيكم بالتفاصيل خلال الأسبوع القادم).
- اليوم الرياضي للمرحلة الابتدائية يوم الثلاثاء القادم.
- رحلات الأسبوع القادم:
  - الصف الثالث أولاد يوم الأحد
  - الصف الثالث بنات يوم الاثنين
  - الصف الرابع أولاد يوم الأربعاء
  - الصف الرابع بنات يوم الخميس
- [رسالة اليوم العائلي](#).

- The second semester begins next Sunday.
- We are pleased to share with you our new administrative goal for the second semester, which is to reduce the percentage of student tardiness in the Primary School to less than 5%. This was not within the acceptable range during the first semester, despite continuous monitoring. We aim for your full cooperation in achieving this goal, which will ultimately reflect positively on our students in particular and the school as a whole.
- Following the success in mastering the multiplication table of 2, next week's focus will be on the [times table of 5](#) for grades 3 and 4, while grades 1 and 2 will continue focusing on the table of 2. Let us continue our good work together to ensure all multiplication tables are mastered.

- The PTC will be held on Saturday, February 15, and parents will have the option to attend in person or request communication via phone (details will be shared next week).
- The Sports Day for the Primary School will be held next Tuesday.
- Upcoming trips:
  - Grade 3 Boys on Sunday
  - Grade 3 Girls on Monday
  - Grade 4 Boys on Wednesday
  - Grade 4 Girls on Thursday
- [Family Day Letter](#).

### Weekly Plans الخطط الأسبوعية

09/02/2025 to 13/02/2025	
<a href="#">Grade (1) Boys</a>	<a href="#">Grade (1) Girls</a>
<a href="#">Grade (2) Boys</a>	<a href="#">Grade (2) Girls</a>
<a href="#">Grade (3) Boys</a>	<a href="#">Grade (3) Girls</a>
<a href="#">Grade (4) Boys</a>	<a href="#">Grade (4) Girls</a>

[End of Agenda]